
Bernáth Attila: Nagyon jól megy a felkészülés az Ob-ra, ahol Szaka
Istvánt tartom a legfőbb ellenfelemnek

Description

A 101. Papp László felnőtt országos magyar bajnokság egy hét múlva, december 11-én

kezdődik majd a Gerevich Aladár Nemzeti Sportcsarnokban, és a budapesti esemény egyik

legjobbja, idei Eb-ezüstérmesünk Bernáth Attila lehet.

A 24 esztendős debreceni már nagyon várja a megmérettetést, saját bevallása szerint is

töretlen volt a felkészülése, nem zavarta meg semmi, így nagy reményekkel várja az
országos bajnokságot.

Bernáth Attila idén az Európa-bajnokságon volt a csúcsformában, amelyen többek között
nagyon minőségi orosz és spanyol ellenfeleket is legyőzött, így a végén ezüstérmet
vehetett át, de sajnos a második világkvalifikációs torna nem alakult jól, így Párizsról le
kellett mondania.

A tavalyi számokhoz képest nagyobb mezőny várható az idei országos bajnokságon, a
hölgyeknél ezúttal 74-en adták le nevezéseiket, míg a férfiaknál 138 fő jelezte budapesti
részvételét.

„Nagyon jól megy a felkészülés a magyar bajnokságra, és örülök annak is, hogy december
7-én a profik között debütálok. Természetesen ennek ellenére a hangsúly továbbra is az
amatőr versenyeken van, ott szeretnék bizonyítani, és minél jobb eredményeket elérni.



A legfőbb ellenfélnek természetesen Szaka Istvánt tartom, és nagyon örülök annak, hogy
az én súlyomban fog indulni a magyar bajnokságon. Ő az aktuális magyar bajnok és idén
nem fogom hagyni, hogy akárki is az utamba álljon az országos bajnokságon, az
aranyérem a cél.

Sérülésmentes volt a felkészülés szerencsére, a kesztyűzéseket nehéz megoldanom, mert
minden lehetséges 51 vagy 54 kilós partner nagyon messze van tőlem. Több száz
kilométert kell utaznom a kesztyűzésekért, amely kicsit fárasztó, de természetesen
megéri, hogy minél jobb formában lehessek majd a hazai versenyen.

Nem számítok semmi újra, meglepetésre az országos bajnokságon, nem nézek le
egyetlen ellenfelet sem. Mindenkinek sok sikert kívánok, és tudom, én keményen
edzettem, felkészült leszek a bajnokságon.” nyilatkozta Bernáth Attila a verseny előtt.

Hajrá magyar ökölvívás!


